
Generalforsamling onsdag d. 24.02.2016 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent 
2. Formandens beretning 
3. Aflæggelse af regnskab 
4. Behandling af indkomne forslag 
5. Fremlæggelse af budget 
6. Valg af formand 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. På valg er Jan Grûnewald ( ønsker ikke genvalg ), Grethe Mikkelsen 

og Lisbeth Støvring 
8. Valg af suppleanter til bestyrelsen 
9. Valg af revisor og revisorsuppleant  
10. Eventuelt   

 

Generalforsamlingen indledes med at der bydes velkommen ved Jens Støvring. 

1. Bestyrelsen foreslår at Hans Mikkelsen vælges som dirigent. Generalforsamlingen accepterer. 

Hans Mikkelsen konstaterer at generalforsamlingen er lovligt indvarslet. Dirigenten oplyser at der er 
ændringer til dagsordenen, i det generalforsamlingen skal være opmærksom på at formanden i 2016 
vælges for 1 år frem til næste generalforsamling, da foreningen har været uden formand det første år af 
valgperioden. Det oplyses endvidere, at vedr. dagsordenens punkt 2, vil det være bestyrelsens beretning 
som vil blive fremlagt. 
Samtidig skal der til dagsordnen tilføjes: Valg af kasserer. 

2. Jens Støvring oplæser beretning., som godkendes af generalforsamlingen 
3. Kassereren fremlægger regnskabet som godkendes, efter et enkelt spørgsmål til posten ” diverse 

udgifter” som spørgeren synes virker forholdsvis stor. Kassereren redegør herfor. 
4. Ingen indkomne forslag 
5. Der foreligger ikke budget. Kassereren oplyser at det er vanskeligt at udarbejde budget, da 

indtægter og udgifter ikke er statiske. Det foreslås at nedlæge dette punkt fra dagsordnen 
fremadrettet. Dette vil i givet fald indgå som et forslag til vedtagelse på næste års 
generalforsamling 

6. Torben Nygaard vælges som formand, uden modkandidat 
7. Grethe Mikkelsen genvælges til kasserer, og genvælges til bestyrelsen. I øvrigt genvælges Lisbeth 

Støvring, og nyt bestyrelsesmedlem Ole Drensgaard 
8. Jens Støvring genvælges til suppleant 
9. Generalforsamlingen foreslår Keld Andersen til revisor. Keld modtager valget. Steffen Sveistrup 

vælges som revisorsuppleant 
10. Jens Støvring er af Bowl’n’Fun d.d blevet bedt om at meddele forsamlingen, at sidste frist for 

betaling af leje for plads til kugler / tasker, er overskredet. Dette bedes bragt i orden snarest hvis 
man ønsker at beholde sin plads. 
Kassereren takker Jan Grûnewald for hans indsats i bestyrelsesarbejdet 
Ole Drensgaard oplyser, at der har været møde i HIK Venner, vedr. foreningens fremtid. Der har 
været drøftelser om at opløse foreningen, men efter mødet vil man overveje at lade den bestå i 
hvert fald et år mere, på forventning om de involverede afdelingers fortsatte deltagelse under 
AMBU dagene. 
HIK’s Venner skal have generalforsamling fredag d. 26.2.2016 hvor det forventes at foreningens 
fremtid afgøres. 
 

Referent 
Lisbeth Støvring 
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Indledning: 

Fra bestyrelsen skal lyde et ”velkommen til generalforsamlingen” 

I år kan vi af gode grunde ikke starte med formandens beretning, så vi kalder det bestyrelsens beretning. 

Det første år er gået uden formand, hvilket egentlig ikke har givet de helt store udfordringer, vi har i 
bestyrelsen udeligeret opgaverne mellem os, bla. Er mails til formanden og ungdomsleder automatisk gået til 
3 forskellige personer, s om så har aftalt hvem gør hvad hvornår. 

Sportslig: 

Vi, har fornemmet en betydelig mere rolig forening i det forgangne år, der har tilsyneladende ikke været de 
helt store udfordringer og diskusioner om hvem der skal spille hvor og hvornår – En tak skal lyde til 
seniorlederen og de personer der gennem året har taget deres tørn med at lette hans arbejde. 

Dommer situationen har Hans-jørn styret med rimelig hård hånd, og årets første dommermøde er netop 
veloverstået. 

Generelt må vi sige at medlemssituationen ligger rimelig stabilt på ca. 55-60 medlemmer der rejser lidt og nye 
dukker op. – I ungdomsafdelingen har vi i år satset på Aktiv ferie, hvilket ikke har været så ringe endda, 
efterårsferien gav 4-6 nye spillere, hvilket må betegnes som en sucess, og efter en ny overståede vinterferie, 
hvor arrengementet blev gentaget har de første 2 spillere meldt deres ankomst – Det bliver spændende at se 
hvor mange aktive spillere vi har når der igen skal tilmeldes hold, i år har vi jo desværre været nødsaget til kun 
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at have et hold, der spiller i en pulje med 4 hold – HIK ligger pt. No. 1 og det ska gå meget galt hvis det i hvert 
fald ikke kaster sølv af sig i den pulje. 

Vi har igen besøgt  vores venner fra BK Sydvesten i Tønder, og det var som vanligt en god weekend, som 
primært stod i det sociale sammenholds tegn. – Pokalen! Tja den befinder sig i tønder, men vi henter den til 
Hobro ved først kommende lejlighed, som i øvrigt er i uge 32 

Kontakter ud ad: 

Vi har i ungdomsafdelingen fået et par sponsorér, hvilket betyder at der er nye spilletrøjer på vej til 
ungdommen, mørkeblå, der er lidt andre reklamer på i forhold til seniorafd. – Seniorafd. Skulle helst kunne 
anvende deres spille trøjer et år mere, inden de fornyes. 

Vi har som sædvanlig deltaget i ambufest, med bar personale, faktisk har vi deltaget på begge sider af baren, 
hvilket jo har tilvejebragt den sædvanlige hilsen fra ambukommiten / HIK’s venner. 

Med hensyn til HIK’s venner afventer vi spændt deres generalforsamling på fredag, og bestyrelsen håber at 
foreningen stadig består efter fredag i en eller anden form – hvordan fremtiden former sig ved vi nok mere 
om på først kommende klubmøde. 

Julekalender! Også i det forgangne år var salget af julekalendere en succes , ikke mindre en ca. 11.000 modtog 
ungdommen fra den kant, tak til alle bidragsydere, sponsorér og ikke mindst til alle de der fandt en ekstra 
20’er i baglommen. 
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Rent sportslig og socialt har vi jo i det forgangne år af holdt både juleafslutning og klubmesterskab for både 
senior og ungdom.  I år afholdes de henoldsvis: Senior 21.05.2016 / Ungdom 11.05.2016. 

 I ungdomsafd. Har vi desuden afholdt 2 sociale komsammen arrangementer her i svenskbingo, hvilket har 
været en succes, som allerede efterspørges igen. 
 

Tak: 

Slutteligt vil jeg afrunde med at takke.  

En kæmpe tak, skal lyde til de som tager det store seje træk, med træning af ungdommen og gode initiativer 
igennem året. Det er en god håndfuld ildsjæle vi kan tælle her, og min appel på falderebet  

må være:  

Præcis som jeg plejer vil jeg sige at når generalforsamlingen om et øjeblik skal vælge ny bestyrelse, vil jeg 
bede Jer huske på, at bestyrelsen er en som I vælger og har tillid til, at denne bestyrelse vil gøre det bedste på 
vegne af hele klubben og alle dens medlemmer, og herefter give den nye bestyrelse arbejdsro i troen på, at 
de altid gør deres bedste i enhver forhandling.  

Husk, en forening er kun så stærk som dens medlemmer, så hvis alle trækker lidt af læsset og vi trækker i 
samme retning – bliver vi rigtigt stærke.  

Med ønsket om en god sæson, og et godt nyt år – Tak herfra! 
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